



## PRELIMINARY LIST OF ELECTORS LISTE ÉLECTORALE PRÉLIMINAIRE

**Municipality**  
**Municipalité** \_\_\_\_\_

**Polling division number**  
**N° de la section de vote** \_\_\_\_\_

This preliminary list of electors prepared pursuant to the *Municipal Act* was publicly posted in the municipal office on

*La présente liste électorale préliminaire, préparée conformément à la Loi sur les municipalités, a été affichée au bureau municipal le*

Date  
Date

Electors should examine the list to ensure that their names and relevant information are correctly shown.

*Les électeurs sont invités à vérifier que leur nom et les renseignements qui les concernent figurent bien sur la liste.*

Changes to this list may be made during the sitting of the Board of Revision, by filing a written application with the clerk of the municipality.

*Il est possible d'apporter des changements à la présente liste aux audiences de la Commission de révision en présentant une demande écrite au secrétaire de la municipalité.*

**The last day for filing written applications for additions, deletions or changes to the preliminary list of electors is**

***Les demandes d'ajout, de suppression ou de modification de renseignements figurant sur la liste électorale préliminaire doivent être déposées au plus tard le***

Date  
Date

**X** \_\_\_\_\_

Designated municipal officer  
*Fonctionnaire municipal désigné*